
Rada Miejska w Młynarach 

 

Protokół nr XXIII 

XXIII Sesja w dniu 19 sierpnia 2020  

Obrady rozpoczęto 19 sierpnia 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:46 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Beata Kmito 

7. Jarosław Kopyciński 

8. Justyna Korybska 

9. Agnieszka Kościelska 

10. Anna Maciuszonek 

11. Katarzyna Mała 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

 Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Lilla Kiljańska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XXIII Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 10 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Pani Burmistrz złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał                                 

w sprawie: 

1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020-2035 



2. przyznania nieruchomości zamienionej w ramach odszkodowania za grunty przyjęte                  

z mocy prawa na rzecz gminy Młynary 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia projektów uchwał do porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

Pani Burmistrz złożyła wniosek o wprowadzenie zmian do projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta i Gminy Młynarach na 2020 rok. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, zmian do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu wraz z tym 

projektem. 

Pani Burmistrz poinformowała, że wniosek na modernizację oczyszczalni ścieków został 

pozytywnie rozpatrzony i przygotowujemy się do podpisania umowy. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał się czy inwestycja oczyszczalni ścieków planowana jest                              

z majątku gminy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że majątek, który rzekomo był w posiadaniu spółki jednak cały 

czas był w posiadaniu gminy. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał się czy temat spółki jest już zamknięty. 

Pani Karolina Przygoda odpowiedziała, że trwają czynności, które należy zrobić przed 

złożeniem wniosku o wykreślenie spółki z KRSu. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy po modernizacji będzie możliwość podłączenia innych 

miejscowości do oczyszczalni. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że będzie możliwość przyłączania większej ilości odbiorców. 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2020 – 2035.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia zmian do projektu uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 



c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Młynary 

Przewodniczący poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pan Andrzej Florczyk zaznaczył, że plan zagospodarowania przestrzennego nie przewiduje 

takiego wykorzystania oraz, że teren jest pod ochroną konserwatorską. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jesteśmy w trakcie zmiany planu i studium oraz, że za 

niedługo spotka się z konserwatorem by omówić także ten temat. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał się czy po nabyciu tego terenu głównym przeznaczeniem 

by był parking. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że warto nabyć tą ziemie nawet dla celu uporządkowania jej. 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała o dopuszczalną kwotę za tę ziemie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że będzie to maksymalnie kwota założona w budżecie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Młynary w drodze licytacji 

komorniczej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 

d) zmieniająca uchwałę nr XX/129/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta                   

i Gminy Młynary 

Przewodniczący poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwał dotyczących gospodarowania 

odpadami. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał w jaki sposób firma KOMA ma zamiar nauczyć 

mieszkańców odpowiedniej segregacji. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że firma KOMA na cele promocyjne ma zagospodarowane 

20 000,00 zł więc za tę kwotę zostaną zakupione tablice informacyjne obrazujące segregację                

z podziałem na frakcje. 



Pan Andrzej Florczyk zaznaczył, że dalej w Polsce segregację są bardziej rygorystyczne niż                                

u nas. 

Pani Burmistrz potwierdziła słowa Pana Andrzej Florczyka. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XX/129/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i 

Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Maciuszonek 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 

 

e) zmieniająca uchwałę nr XX/130/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 

2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XX/130/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 

 

f) przyznania nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania za grunt przejęty z mocy 

prawa na rzecz Gminy Młynary 



Przewodniczący poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy grunt będzie oddany w tej samej miejscowości. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w tej samej miejscowości oraz, że musi być przylegający do 

działki tego Pana. 

Głosowano w sprawie: 

przyznania nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania za grunt przejęty z mocy 

prawa na rzecz Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Anna 

Maciuszonek, Katarzyna Mała, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, 

Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Agnieszka 

Kościelska 

 

 

4. Sprawy różne. 

Pan Tadeusz Wandrowski podziękował Pani Burmistrz za naprawę drogi w miejscowości 

Janiki Pasłęckie oraz zapytał o budowę sklepu DINO. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że musimy dokonać zmian w planie zagospodarowania 

przestrzennego i studium aby firma mogła kupić od nas tę ziemię. 

Pani Anna Maciuszonek zapytała się o remont ul. Warszawskiej. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że we wrześniu będzie robiona nakładka na ul. Warszawskiej 

oraz przez Zaścianki. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał się o nauczanie od września. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy dzieci wracają do szkół. 

Przewodniczący poprosił Panią Burmistrz o zagospodarowanie pieniędzy w nowym budżecie 

na naprawę drogi Nr 505 przez miejscowości Płonne, Błudowo, Włóczyska. 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała na jakim etapie jest zmiana planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że wszystkie formalności z naszej strony zostały dopełnione. 



 

5. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XXIII Sesji Rady Miejskiej w Młynarach.  

 

  

 

Przygotował(a): Sylwia Kaczyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


